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Maschera colorante nutriente
Nourishing colour mask
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Maschera colorante nutriente
Nourishing colour mask
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Typewritten Text
مجموعة من الماسكات مثالية للشعر الطبيعي والملون والهايلايت. الحل لإحياء اللون بين كل عملية تلوين للشعر والأخرى ، لإضفاء القوة والحيوية واللمعان للشعر . أقنعة 3ME KROMIA تثري الشعر بظلال مميزة ، ترطب وتغذي وتحمي من العوامل الخارجية. لا يحتوي على الأمونيا والأكسجين ، يمكن استخدامه من قبل الشباب أيضا.
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كيف الإستخدام
يغسل الشعر بشامبو كيو أو فري ليمكس. نستخدم المنشفة لتجفيف الشعر من الماء الزائد. ينصح بإرتداء قفازات قبل البدء بالعملية. ضع كمية مناسبة من المنتج (حوالي 20/30 مل). يوزع الماسك بلطف بمشط واسع الأسنان. يترك لمدة 3 إلى 5 دقائق ، وفقا لكثافة الشعر (بحد أقصى 15 دقيقة يعمل على زيادة لمعان الشعر). يشطف جيدا. المنتج لا يترك بقع  ، تجنب تطبيق المنتج مباشرة على فروة الرأس.
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A range of masks ideal for natural, colored and bleached hair. The
solution to revive the color between a color treatment and the other
one, to give brilliance and intense reflections to dull and lifeless hair.
3ME KROMIA masks enrich the hair with precious shades, they hydrate,
nourish and protects from external aggressions. Without ammonia and
oxygens, it can be used by younger people too.

RAME
INTENSO
infense
copper

m']

Maschera colorante nutriente
Nourishing colour mask

NERO/ BLACK
Ceramide

Maschera colorante nutriente
Nourishing colour mask N E R O

AMMONIA FREE

VIOLA
violet
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Maschera colorante nutriente
Nourishing colour mask
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Maschera colorante nutriente
Nourishing colour mask

CIOCCOLATO
choccolate

HOW TO USE

Wash the hair with a shampoo suitable to your hair conditions. Dry excess water
with a towel. Wear disposable gloves and apply. Apply a suitable quantity of
product (approximately 20/30 ml). Rub gently and distribute with a wide-tooth
comb. Leave for 3 to 5 minutes, according to the required intensity (increasing
the time up to a max. of 15 minutes will increase the highlighting intensity). Rinse
thoroughly. The product does not dirty, but avoid applying the product directly on
the scalp.



CREATIVE
COLOR
MASKS

Illumina

i capelli
con riflessi
intensi e
preziose
gradazioni
di colore.

Intense
reflections
and
precious
color
gradations
for shiny
hair.
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www.alliancead.com
TEL : +971 50 5227733
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